
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.96.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Grażyna Barwacz poprosiła o w miarę 
możliwości szybkie dokonanie zmiany uchwały umożliwiającej przewożenie wózków elektrycznych 
autobusami. W wielu miastach jest już taka możliwość.   

  

 

 

 


